



Tour Code: DSW13101971DBWAKEPARK

Singapore – Batam – Singapore

Lunch

Dep: 0830 hrs / Rtn: 1820 hrs

Depart from Singapore Harbor front Centre, Counter #03-43, Sindo Ferry Service. Upon arrive at Sekupang pier, after immigration/custom clearance, you will be greeted by our friendly tour guide and escorted to awaiting air-conditioned bus and transfer to **Batam Wakepark**, built along “green” objectives, Batam Wake Park opened in March of 2017. This iconic 5 Star recreational resort development is the first clockwise direction, Full-sized Cable Park in Indonesia. This state of the art cable park sits in a fresh water lake consisting of a 5 tower, 6 carrier, full-sized cable system stretching 500m, as well as a 2 Tower S2 system on a separate lake. Wakeboarding features consists of both UNIT obstacles as well as custom in-house designs to cater to riders of all levels. The 2 tower System 2.0 is great for both beginners learning the basics of wakeboarding as well as riders attempting air tricks for the very first time!

Thereafter, proceed for afternoon signature ayam penyek lunch at Sunda Sawargi Indonesia Restaurant. After lunch, proceed to visit **Armyman Factory Outlets, Pineapple Cake Factory, Batam Chocolate House, Latex Learning Centre, Coffee factory** and followed by Indonesia Traditional Body Massage. Thereafter, transfer to Mega Mall Batam Centre for your free and easy until Depart by high speed ferry to Singapore.

新加坡 – 巴淡岛 – 新加坡 (午)

早上 0730 hrs 在港湾码头 #03-43 企鹅渡轮社领取船票。大约 45 分钟船程抵达巴淡岛，岛上热情导游带领转乘前往 **【缆车唤醒公园】** 巴淡岛唤醒公园是根据“绿色”目标建造的，于 2017 年 3 月开业。这个标志性的五星级休闲度假胜地开发项目是印度尼西亚第一个顺时针方向的全尺寸有线电视公园。这个最先进的缆车公园坐落在一个淡水湖中，包括一个 5 塔，6 架，全长 500m 的全尺寸缆车系统以及一个单独湖上的 2 塔 S2 系统。滑板功能包括 UNIT 障碍物和定制的内部设计，以迎合各个级别的骑手。2 塔式系统 2.0 非常适合初学者和潜水入门者以及初学者尝试潜水技巧！

午餐将会在 AYAM PENYEK 享用当地著名的扁鸡餐。过后将带各位前往 **【凤梨酥工厂】** 凤梨酥起源台湾小食，外皮酥松，而我们巴淡岛制做的凤梨酥是由巴淡本土种植的凤梨细腻致不粘牙 口感甜而不腻 透着凤梨的香味。而凤梨的别名也叫旺来，旺来旺来是华人最喜欢的送礼佳品 **【巧克力屋】** **【BE SUPERHEROES 专卖店】** 提供各种超级英雄 T 恤和任何其他类型的产品，如钥匙链，行李牌，皮带，钱包，超级英雄的缩影，凉鞋等等 **【咖啡工厂】** 观看现场烘焙的印尼著名咖啡，在这你可以选择现场品尝，也可打包带给国内的亲朋好友 **【乳胶加工厂】** 印尼是世界最大的橡胶生产国，橡胶枕可治疗颈椎痛也可美容，见闻闻名世界的南洋原生天然橡胶及其各种制品，是自用及赠送亲友的最佳礼物。在这里您还可以舒舒服服的“试睡”一觉，体验乳胶带来的舒适以及当地著名的 **【MEGA MALL 高级购物中心】**。之后将是各位回返新加坡的时候了。岛游将会送各位到码头乘搭渡轮回新加坡。

| | Package A (With Ferry Ticket) | | Package B (Without Ferry Ticket) | | |
|-------------------|----------------------------------|-----------------|-------------------------------------|-----------------|-------------------------|
| | 2 – 10 Paxs | 11 Paxs & Above | 2 – 10 Paxs | 11 Paxs & Above | |
| ADULT | S\$76 | S\$66 | S\$72 | S\$62 | 12 YRS & ABV |
| CHILD | S\$74 | S\$64 | S\$70 | S\$60 | 3 TO 11 YRS |
| INFANT | S\$17 | S\$17 | S\$12 | S\$12 | 3 YRS BELOW |
| PER PERSON | | | | | |

The Package Include of / 费用包括:

- 2 Way Ferry Ticket (SIN/BTH/SIN) by Sindo Ferries (**Package A only**)
- 2 Hour Wakepark pass + Basic Wakeboarding equipment (wakeboard, kneeboard, double ski, vest and helmet) + Coaching + First Aid Kit.
- 1 Hour Traditional Body Massage as per itinerary.
- 1 Half Day Shopping Tour + Signature Ayam Penyek Lunch + Mineral Water as per itinerary.
- Land Transfer as per itinerary and
- Local Guide Assistance.

The Package Exclude of:

- Singapore PDF & Fuel Surcharge of S\$21/pax ([paid upon collecting boarding pass / all taxes are subject to change](#)).
- Batam Terminal Fee of S\$8/pax ([subject to change](#)).
- Batam Guide & Driver Tipping of S\$2/pax/day.
- Personal Insurance, Room Service, Optional Tours, Porterage Fee, Visa Fee, and all expenses of personal nature

Remark:

- **Validity from 1 JANUARY till 30 DECEMBER 2020.**
- Upgrade from 2 hours wakepark pass to 4 hours wakepark pass top-up S\$20/pax or upgrade to full day wakepark pass top-up S\$30/pax
- Life jackets are complimentary and available at towel rental locations
- Life jackets are required for all swimmers under 48" / 1.2m and recommended for weak or inexperienced swimmers of all ages
- All swimmers under 48" / 1.2m should be kept within arms reach of a responsible adult whenever in the water
- To avoid injury to yourself and others please walk at all times and do not run
- Children should be supervised at all times by a responsible adult. Lifeguards are present for the safety of all guests but there is no substitute for the constant supervision of your children and others you are responsible for.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(DT – 01/01/2020)